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Powstanie zakÅ‚adki &bdquo;zarzÄ…d PZJ&rdquo; na stronie naszego ZwiÄ…zku uwaÅ¼am za
krok w dobrym kierunku. Kierunek jest zresztÄ… oczywisty: przejrzystoÅ›Ä‡ dziaÅ‚ania, czyli przede
wszystkim informowanie Å›rodowiska o decyzjach podejmowanych przez zarzÄ…d. Co prawda w
koÅ„cu roku 2014 nowy zarzÄ…d spotykaÅ‚ siÄ™ juÅ¼ parÄ™ razy i podjÄ…Å‚ kilka decyzji, które
nie zostaÅ‚y tak przekazane do Å›rodowiska, jak te z pierwszego zebrania w 2015 roku (zebranie 16
I, komunikat z 19 I), ale: po pierwsze -  moÅ¼e siÄ™ doczekamy, Å¼e takie
&bdquo;wsteczne&rdquo; komunikaty teÅ¼ powstanÄ…, a po drugie &ndash; Å¼e teraz pojawianie
siÄ™ kolejnych komunikatów wraz treÅ›ciami uchwaÅ‚, stanie siÄ™ normÄ….Na pierwszym
tegorocznym zebraniu zarzÄ…d zajÄ…Å‚ siÄ™ kilkoma z najistotniejszych problemów, jakie stojÄ…
przed nim do rozwiÄ…zania, warto wiÄ™c pokrótce siÄ™ do postanowieÅ„ naszego
&bdquo;jeÅºdzieckiego rzÄ…du&rdquo; odnieÅ›Ä‡. OczywiÅ›cie, kiedy piszÄ™ o najistotniejszych
problemach, mam na myÅ›li mojÄ…, prywatnÄ… hierarchiÄ™ ich waÅ¼noÅ›ci. A jakie to problemy
stojÄ… do rozwiÄ…zania przed zarzÄ…dem wybranym na zjeÅºdzie 29 listopada, pisaÅ‚em w
tekÅ›cie &bdquo;BoÅ¼e chroÅ„ cara&rdquo;.

Bubel trafia do koszaProjekt systemu szkolenia opracowany przez ZespóÅ‚ Szkoleniowy pod
kierownictwem Huberta Szaszkiewicza zostaÅ‚ odrzucony. W roku 2015 ma obowiÄ…zywaÄ‡ stary
system, ten z 2007 roku. To jedna z uchwaÅ‚ podjÄ™tych przez zarzÄ…d na zebraniu z 16 stycznia
2015 r.Przypomnijmy, Å¼e zespóÅ‚ Szaszkiewicza zakoÅ„czyÅ‚ prace nad nowym systemem w
kwietniu 2014 roku, a uchwaÅ‚Ä… poprzedniego zarzÄ…du z 13 czerwca miaÅ‚ on wejÅ›Ä‡ w
Å¼ycie od 1 lipca ubiegÅ‚ego roku. Nie wszedÅ‚, nie bardzo wiadomo dlaczego, a poprzedni
zarzÄ…d sam sobie zaprzeczyÅ‚, zawieszajÄ…c wykonanie czerwcowej decyzji uchwaÅ‚Ä… z 5
wrzeÅ›nia 2014 roku. Kiedy zaczÄ…Å‚em w paÅºdzierniku stawiaÄ‡ publicznie pytania na moim
blogu, co siÄ™ dzieje z nowym systemem, dlaczego nie wszedÅ‚ w Å¼ycie, choÄ‡ prace nad nim
zostaÅ‚y juÅ¼ dawno ukoÅ„czone, prezes PZJ Å•ukasz Abgarowicz w swoim drugim liÅ›cie
otwartym bardzo lakonicznie wyjaÅ›niÅ‚:Projekt systemu szkolenia, który powstawaÅ‚ w znacznym
napiÄ™ciu w Å›rodowisku, jest w tej chwili w konsultacjach. Planujemy jego wdroÅ¼enie od 1
stycznia 2015.Intencja byÅ‚a czytelna: poprzedni zarzÄ…d wstrzymaÅ‚ wdraÅ¼anie nowego
systemu, bo nie chciaÅ‚ draÅ¼niÄ‡ Å›rodowiska przed zjazdem. PlanowaÅ‚ jednak, Å¼e po
zjeÅºdzie - i oczywiÅ›cie przy zaÅ‚oÅ¼eniu, Å¼e utrzyma siÄ™ przy wÅ‚adzy &ndash; wprowadzi w
Å¼ycie ten system. A konsultacje? To byÅ‚a jedna wielka lipa. Åšrodowisko poznaÅ‚o ów projekt
dopiero wówczas, kiedy &bdquo;Åšwiat Koni&rdquo; zamieÅ›ciÅ‚ go na swojej stronie internetowej
14 listopada 2014 roku.Na szczÄ™Å›cie na zjeÅºdzie nastÄ…piÅ‚a czÄ™Å›ciowa zmiana wÅ‚adzy i
projekt zespoÅ‚u szkoleniowego pod kierownictwem H. Szaszkiewicza nie wejdzie w Å¼ycie. I
dobrze, gdyÅ¼ byÅ‚ to projekt bardzo nieudany. Jako caÅ‚oÅ›Ä‡. Bo niektóre jego elementy byÅ‚y
dobre. Jakie? Precyzuje to uchwaÅ‚a zarzÄ…du: Relacje uczeÅ„ &ndash; mistrz, oraz powiÄ…zania
awansów szkoleniowych z osiÄ…gniÄ™ciami wychowanków oraz wÅ‚asnÄ… karierÄ… sportowÄ….
 I to jest sÅ‚uszne.Nowy projekt ma byÄ‡ gotowy do koÅ„ca pierwszego kwartaÅ‚u tego roku,
przewidywane konsultacje ze Å›rodowiskiem majÄ… nastÄ…piÄ‡ w II kwartale, a nowy system
wejÅ›Ä‡ w Å¼ycie od poczÄ…tku 2016 roku. DiabeÅ‚ tkwi w szczegóÅ‚achKolejna waÅ¼na sprawa
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to kwestia mistrzostw Europy w WKKW, jakie majÄ… siÄ™ odbyÄ‡ w Strzegomiu w 2017 roku.
IstotÄ… rzeczy jest w tym wypadku nie tyle kwestia, czy rozgrywaÄ‡ te mistrzostwa, czy teÅ¼
moÅ¼e je odwoÅ‚aÄ‡, ale to, kto ma za nie zapÅ‚aciÄ‡. A opÅ‚aty sÄ… dwojakiego rodzaju:
nieuniknione i ewentualne. Te pierwsze to obowiÄ…zkowe opÅ‚aty na rzecz FEI, które w przypadku
mistrzostw Europy seniorów w konkurencji olimpijskiej sÄ… obecnie bardzo duÅ¼e. W tym
konkretnym wypadku &ndash; 150 tys. franków szwajcarskich! JeÅ›li sobie uÅ›wiadomimy, Å¼e
Strzegom za prawo organizacji mistrzostw Europy w WKKW, ale juniorów, które miaÅ‚y tam miejsce
niedawno, bo w 2012 roku, musiaÅ‚ zapÅ‚aciÄ‡ 500 franków, to widaÄ‡, jak wielka jest to róÅ¼nica.
Na podobnym poziomie (czyli ok. 1000 franków) byÅ‚y te opÅ‚aty jeszcze niedawno za np.
mistrzostwa Å›wiata w zaprzÄ™gach (Warka i Jarantów). Z tÄ… skalÄ… opÅ‚at (150 000 franków)
na rzecz FEI organizator zawodów w Polsce i PZJ majÄ… do czynienia po raz pierwszy. Warto o tym
pamiÄ™taÄ‡. Ta druga kategoria opÅ‚at (ewentualne) to gwarancje, jakie wziÄ…Å‚ na siebie PZJ, w
razie gdyby budÅ¼et imprezy siÄ™ nie spiÄ…Å‚. A organizator musiaÅ‚ zÅ‚oÅ¼yÄ‡ do FEI
kosztorys, w którym wykazuje, skÄ…d weÅºmie pokrycie na 1 272 tys. euro, bo na tyle FEI wycenia
koszt imprezy. To blisko 5 mln zÅ‚. ZarzÄ…d PZJ przedstawiÅ‚ Marcinowi Konarskiemu, czyli
organizatorowi ME 2017, nastÄ™pujÄ…cÄ… koncepcjÄ™: przygotowana zostanie umowa
miÄ™dzy nim a PZJ, która ureguluje wzajemne zobowiÄ…zania oraz zabezpieczy ZwiÄ…zek przed
ewentualnymi nastÄ™pstwami nieprzewidzianych zdarzeÅ„. Projekt zostaÅ‚ zaakceptowany przez p.
Marcina Konarskiego, umowa zostanie podpisana w bieÅ¼Ä…cym miesiÄ…cu. Tak gÅ‚osi
komunikat.Idea jest sÅ‚uszna. Trudno siÄ™ jednak wypowiadaÄ‡ obszerniej w tej sprawie, bo tam
gdzie w rachubÄ™ wchodzÄ… finanse, tam diabeÅ‚ tkwi w szczegóÅ‚ach. Ostatecznie to
rozwiÄ…zanie bÄ™dzie moÅ¼na oceniÄ‡ dopiero wówczas, kiedy poznamy szczegóÅ‚y umowy. Na
razie trzeba poprzestaÄ‡ na okreÅ›leniu &ndash; krok w dobrym kierunku. CiÄ™Å¼ki orzech&hellip;
ZarzÄ…d uchwaliÅ‚ teÅ¼ tryb postÄ™powania w sprawie systemu Toris. 30 stycznia odbÄ™dzie
siÄ™ w tej sprawie spotkanie i &ndash; jak gÅ‚osi komunikat &ndash; OdbÄ™dÄ… siÄ™ trzy
nastÄ™pujÄ…ce po sobie panele: organizacyjno-remanentowy, negocjacyjny i ekspercki.To
oznacza, Å¼e zarzÄ…d próbuje rozgryÅºÄ‡ ten wyjÄ…tkowo twardy orzech. Dobrze, Å¼e nie
chowa w tej sprawie gÅ‚owy w piasek i nie odkÅ‚ada próby rozwiÄ…zania tego trudnego problemu
na Å›wiÄ™te nigdy, ale to jedyne, co na tym etapie moÅ¼na powiedzieÄ‡. Czekamy na szczegóÅ‚y
i efekty.Czekamy teÅ¼ na jakiÅ› komunikat w sprawie umowy miÄ™dzy PZJ a WarkÄ… na
organizacjÄ™ MP w skokach przez 5 lat. To byÅ‚a jedna ze spraw, jakÄ… mieli na sztandarach
liderzy z Hermanowa. W tej materii na razie cisza.  ZarzÄ…d na ostatnim posiedzeniu (a takÅ¼e na
poprzednich) podjÄ…Å‚ teÅ¼ wiele decyzji dotyczÄ…cych opÅ‚at na rzecz PZJ, w tym tÄ™
najbardziej dyskutowanÄ… &ndash; o BPK. Ale o tym nastÄ™pnym razem.Marek Szewczyk
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